
OBEC POLOMA 

  

 

Z Á P I S N I C A 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Polome, 

ktoré sa konalo dňa 14.12.2022  od 18.45 do 20.45 hod.  

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Polome, Poloma č. 120 

 

 Starosta obce: 

Mgr. Milan Hovanec                   .................................................. 

 

Overovatelia:  

Mgr. Mária Hižnajová                    ....................................................  

Pavol Hurajt                                 .................................................... 

 

Zapisovateľ:  

Mgr. Dominika Kačmárová            .....................................................  

 

Táto zápisnica obsahuje 16 strán . 
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Predsedajúci: Mgr. Milan Hovanec, starosta obce 

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva: podľa prezenčnej listiny a úvodnej prezentácie -  6  

Peter Bujňaček, Miroslav Genčúr, Mgr. Mária Hižnajová, Pavol Hurajt, Lukáš Majerníček,       

Mgr. Štefan Palušek 

 

Ospravedlnení poslanci obecného zastupiteľstva: 1 

Mgr. Mária Genčúrová,   

 

Starosta obce sa ospravedlnil za meškanie na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

R O K O V A N I E  

 
 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril, uviedol a zúčastnených privítal Mgr. Milan 

Hovanec, starosta obce. Predsedajúci podľa prezenčnej listiny skonštatoval, že zo 7 poslancov sú 

prítomní 6, čím je zasadnutie obecného zastupiteľstva uznášania schopné.  

Zasadnutie bolo zvolané v súlade s §13, odsek 4, písm. a), zák. 369/90 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov.  

 

K bodu 2: Schválenie programu 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Predsedajúci oboznámil poslancov s programom 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Návrh programu bol stanovený v pozvánke.  

 

Hlasovanie o návrhu programu 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorého obsah bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce Poloma a v pozvánke. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 1     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 13/2/2022 

Program 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Polome bol na základe predchádzajúceho 

hlasovania schválený takto: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. Voľba návrhovej komisie. 

4. Aktualizácia rokovacieho poriadku, jeho schválenie. 

5. Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov. 

6. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 2/2021 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Poloma. 

7. Návrh na určenie platu starostu obce. 

8. Návrh rozpočtu na rok 2023. 

9. Voľba členov rady školy. 

10. Všeobecná diskusia. 

11.  Záver. 

 

Predsedajúci sa opýtal, či sú nejaké návrhy na doplnenie už schváleného programu.  

Prítomní poslanci nepredniesli návrhy. 

Starosta obce navrhol doplniť program v bode 10. Všeobecná diskusia o: 

- Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

- Návrh rozpočtu DHZ na rok 2023 

- Návrh zmeny finančného pásma v zariadení školského stravovania 

 

Hlasovanie o doplnenie programu 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, podľa návrhu 

predsedajúceho. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 2     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 
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Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 14/2/2022 

Doplnený program 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Polome bol na základe predošlého 

hlasovania schválený nasledovne: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. Voľba návrhovej komisie. 

4. Aktualizácia rokovacieho poriadku, jeho schválenie. 

5. Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov. 

6. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 2/2021 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Poloma. 

7. Návrh na určenie platu starostu obce. 

8. Návrh rozpočtu na rok 2023. 

9. Voľba členov rady školy. 

10. Všeobecná diskusia: 

- Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

- Návrh rozpočtu DHZ na rok 2023 

- Návrh na zmenu finančného pásma v zariadení školského stravovania 

12.  Záver. 

 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. Voľba návrhovej  

komisie. 

Za zapisovateľku bola predsedajúcim určená zamestnankyňa Mgr. Dominika Kačmárová. 

Za overovateľov zápisnice boli predsedajúcim navrhnutí poslanci: 

1. Mgr. Mária Hižnajová 

2. Pavol Hurajt 
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Ďalej predsedajúci navrhol zriadiť návrhovú komisiu v zložení: 

1. Miroslav Genčúr – predseda 

2. Peter Bujňaček – člen 

3. Lukáš Majerníček – člen 

 

Hlasovanie o určení overovateľov zápisnice a zriadení návrhovej komisie, a o prednesenom 

návrhu na voľbu členov tejto komisie. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 3     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 15/3/2022 

 

K bodu 4: Aktualizácia rokovacieho poriadku, jeho schválenie. 

Predsedajúci podotkol, že poslanci k danému bodu vopred obdŕžali materiál. Následne otvoril 

rozpravu a vyzval poslancov na prihlásenie sa. Do rozpravy sa prihlásil 1 poslanec obecného 

zastupiteľstva - Mgr. Štefan Palušek. 

Príspevok poslanca Mgr. Štefana Paluška – po preštudovaní návrhu rokovacieho poriadku 

podotkol nasledovné – časové obmedzenia a rozpor v dňoch v rámci podania interpelácii - do 60 

dní v navrhovanom rokovacom poriadku, pričom obecné zastupiteľstva sa zvolávajú každé tri 

mesiace, t.j. 90 dní. V doposiaľ platnom rokovacom poriadku bolo uvedených 30 dní. Podľa jeho 

názoru je v navrhovanom rokovacom poriadku všetko skrátené. Porovnal rokovací poriadok 

s inými obcami a podotkol, že ostatné obce nemajú žiadne obmedzenia. Myslí si, že nie je potrebné 

schváliť rokovací poriadok s vymedzeným časovým priestorom. Navrhuje neschválenie nového 

rokovacieho poriadku, prípadne prepracovanie pôvodného.  

Predsedajúci sa poďakoval za príspevok a poprosil o udelenie slova pre p. Ing. Ferdinanda 

Exnera, ktorý bol hosťom na zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
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Podľa Ing. Ferdinanda Exnera je v praxi bežné, že sa príspevky časovo limitujú. Predíde sa tak 

tomu, aby sa z diskusie stal ,,nekonečný príbeh“. Z vlastných skúsenosti poukázal na to, prečo je 

vhodné mať časové limity a určený počet vstupov k jednotlivým príspevkom.  

O slovo sa prihlásil Mgr. Štefan Palušek, podľa ktorého je schválenie nového rokovacieho 

poriadku o jeho odstavení. Zároveň si myslí, že zavedenie časových obmedzení príspevkov je 

,,trápne“. 

Predsedajúci sa poďakoval za príspevok a skonštatoval, že k danému bodu bola rozprava 

ukončená. Na schválenie nového rokovacieho poriadku je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny 

prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie o schválení novom rokovacom poriadku. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 4     za: 5   proti: 1       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček   

Proti:  

Mgr. Štefan Palušek    

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 16/4/2022 

Vyhlásenie 5 min. prestávky. 

 

 K bodu 5:  Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov         

Starosta obce navrhol Mgr. Máriu Hižnajovú, Miroslava Genčúra a Petra Bujňačka.  

Po prednesení návrhu predsedajúci k danému bodu otvoril rozpravu. Do diskusie sa prihlásil 1 

poslanec – Mgr. Štefan Palušek. 

Mgr. Štefan Palušek vo svojom príspevku poznamenal, že v zákone je uvedené, že nesmie byť 

viac ako tretina členov, ako aj to, že v inej obci majú len dvoch členov. 

Predsedajúci skonštatoval, že k danému bodu bola rozprava ukončená. 



Strana 7 z 16 
 

Hlasovanie o zriadení obecnej rady a voľby jej členov. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 5     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 17/5/2022 

 

K bodu 6:  Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 2/2021 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Poloma         

Materiál k tomuto bodu bol poslancom vopred elektronicky doručený. Predsedajúci navrhol 

zmenu sadzby poplatku v predloženom návrhu z 22 € za kalendárny rok (0,0603 € / za osobu a 

kalendárny deň) na 26 € (za kalendárny rok) , t.j. 0,0712 € za osobu a kalendárny deň.  

Predsedajúci vyzval p. Mgr. Irenu Hovancovú, ekonómku obce, aby opísala stav príjmov 

a výdavkov za vývoz tuhého komunále odpadu (ďalej len ,,TKO“) v obci Poloma. Zároveň 

zdôraznil, že obec zo zákona nesmie doplácať za TKO. 

Mgr. Irena Hovancová predniesla poslancom predpisy príjmov a výdavkov za vývoz TKO na 

rok 2022. Podľa počtu obyvateľov a po prepočítaní platíme 23,50 € (nie 17,50 € /osobu za 

kalendárny rok), z čoho vyplýva, že obec dopláca za vývoz TKO. Ak sa pripočíta k sume 23,50 € 

(suma, ktorú by mali obyvatelia platiť už tento rok) 15 % infláciu, na budúci rok by sa malo vyrubiť 

27 €.  

Predsedajúci otvoril rozpravu k danému bodu. Do rozpravy sa prihlásil 1 poslanec – Mgr. 

Štefan Palušek.  

Mgr. Štefan Palušek vo svojom príspevku podotkol, že k danému návrhu podal včas pripomienku, 

na ktorú nedostal písomné stanovisko. Opýtal sa, koľko zaplatených peňazí právnickými osobami 

bolo preúčtovaných z poplatku za prenájom sály KD na účet vývozu odpadov. Ďalej poznamenal, 

že pri materskej škole sú popolnice na biologické odpady, ktoré by mali byť taktiež preúčtované. 

Po preúčtovaní poplatkov právnických osôb by bola konečná suma menšia ako 27 €. Následne 
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porovnal navýšenie TKO aj v iných obciach. Ďalej povedal, že ak teraz navýšime ľuďom poplatky 

za vývoz TKO, tak budú ešte menej triediť. Naším cieľom má byť prinútiť ľudí triediť, nie ich 

odradiť od separovania. Navrhol zníženie počtu vývozov a zároveň zvýšenie poplatku TKO                  

na 20,50 €, t.j. navýšenie o 3 € (od aktuálneho poplatku 17,50 €). Cieľom nemá byť zvyšovanie 

poplatkov, ale triedenie odpadov. 

Starosta obce odpovedal, že doposiaľ musíme postupovať podľa platnej zmluvy s Brantner 

Nova, s.r.o. V rámci ZOHT bol s touto spoločnosťou vysúťažený počet vývozov. Ďalej 

skonštatoval, že ak sa príjme v budúcom roku zákon, o dva roky bude poplatok za TKO na osobu 

vo výške 200 €. Za 2 roky musíme zvládnuť logistiku so spoločnosťou Branter Nova, s.r.o., ktorá 

si zarátava každý zdvih popolnice.  

Predsedajúci sa poďakoval za pripomienky p. Mgr. Štefana Paluška a skonštatoval, že to boli 

dobré pripomienky. K príspevku ešte doplnil, že ak teraz nenavýšime poplatok za TKO, 

v budúcnosti by sa poplatok pre občanov extrémne navýšil. Opäť zdôraznil, že nemôžeme 

porušovať zákon a doplácať za vývoz TKO. 

Faktická poznámka p. Štefana Paluška – podľa neho by sa mali popolnice s odpadom vážiť; 

smetiari by nemali brať prázdne popolnice. Ďalej zdôraznil, že väčšiu časť odpadu tvoria plasty 

a preto tiež navrhoval, aby popolnice, ktorých odpady budú tvoriť prevažne plasty by neboli 

vyvezené. Opätovne poukázal na to, že ak navýšime sumu za vývoz TKO, ľudia nebudú triediť.  

K tejto poznámke starosta obce poznamenal, že triedenie je cesta k predídeniu zvyšovania 

sadzby za vývoz TKO. Opakovane zdôraznil, že obec nesmie zo zákona doplácať za vývoz TKO 

a reálne náklady predstavujú navrhovaných 26 € / na osobu za kalendárny rok.  

Predsedajúci sa poďakoval za príspevok a skonštatoval, že k danému bodu bola rozprava 

ukončená. Na schválenie Dodatku č. 2 k VZN č. 2/2021 o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Poloma je potrebný súhlas 

trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie o schválení Dodatku č. 2 k VZN č. 2/2021 o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavené odpady na území obce Poloma. 

 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 6     za: 5   proti: 0       zdržalo sa: 1 

           nehlasovalo: 0 
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Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček   

Zdržal sa: 

Mgr. Štefan Palušek    

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 18/6/2022 

 

K bodu 7:  Návrh na určenie platu starostu obce 

Na predchádzajúcom zasadnutí, obecné zastupiteľstvo neschválilo navýšenie mesačného platu 

starostovi obce. Súčasťou tohto bodu bola aj informácia o minimálnom plate starostu obce. Keďže 

pri hlasovaní obecné zastupiteľstvo nevzalo na vedomie minimálny plat starostu obce, 

predsedajúci ho znova zaradil do programu zasadnutia a dáva poslancom Obecného zastupiteľstva 

na vedomie minimálny plat starostu obce. 

V súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov plat starostu obce pozostáva zo 

súčinu priemernej mesačnej mzdy v hospodárstve SR a koeficientu platovej skupiny, do ktorej je 

starosta obce zaradený na základe počtu obyvateľov. V roku 2021 bola priemerná mzda 

v hospodárstve SR vo výške 1211 €. Po vynásobení koeficientom 1,83 (počet obyvateľov od 501 

do 1000 obyvateľov) je mzda starostu obce vo výške 2216,13 €, po zaokrúhlení 2217 €.  

Obecné zastupiteľstvo musí mať minimálny plat starostu obce na vedomí. 

 

Hlasovanie o minimálnom plate starostu obce. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 7     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  
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Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie plat starostu obce a prijalo uznesenie  

         číslo 19/7/2022 

K navýšeniu platu starosta obce pripomenul, že navýšenie môže byť od 0 do 60 %. Otvoril diskusiu 

a umožnil poslancom predniesť návrhy. 

O slovo sa prihlásil Miroslav Genčúr, ktorý navrhol navýšenie mesačného platu o 20 %,                  

t.j. 2660,40 €, po zaokrúhlení 2661 €. 

Iné návrhy neboli prednesené.  

Rozprava bola ukončená. 

 

Hlasovanie o návrhu na navýšenie mesačného platu starostu  obce o 20 %. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 8     za: 5   proti: 1       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček   

Proti: 

Mgr. Štefan Palušek    

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 20/7/2022 

 

K bodu 8:  Návrh rozpočtu obce na rok 2023. 

Starosta obce poprosil Ing. Stanislava Turáka, hlavného kontrolóra obce o stanovisko 

k predloženému rozpočtu na rok 2023. 

Hlavný kontrolór predložil nasledovné stanovisko – pri navrhovanom rozpočte posudzoval 

zákonnosť a skonštatoval, že bol zhotovený v súlade s predpismi a zákonmi. Návrh rozpočtu bol 

15 dní pred rokovaním zverejnený na úradnej tabuli. V rámci štruktúry a zloženia bola dodržaná 

rozpočtová klasifikácia. Rozpočet bol zostavený aj s výhľadom na roky 2024 a 2025. Hlavný 

kontrolór skonštatoval, že obec splnila základné podmienky pri zostavení rozpočtu a boli dodržané 

zákonitosti i metodika rozpočtu. 



Strana 11 z 16 
 

Mgr. Štefan Palušek sa informoval o úvere vo výške 165 174 €, prečo nebol zaúčtovaný v rámci 

finančných operácií a taktiež, či bol splatený. 

Mgr. Irena Hovancová  odpovedala, že úver sme zobrali, ale banka peniaze len ,,prehnala“ 

cez náš účet a zaplatila za nás záväzky. Ak by sme to zaúčtovali v rámci finančných operácií, tak 

by sa nám to rátalo do dlhu obce.  

Starosta obce poznamenal, že vzniknutá situácia sa rieši. Firma sa stále preveruje a nikto nevie 

čo bude dovtedy, kým sa firma preverí. Je riziko, že úver nebude vyrovnaný. Bolo by dobre 

vytvoriť združenie (obcí), ktoré by zastupovala právnická agentúra pri súdení sa so štátom. 

Mgr. Štefan Palušek sa opýtal, čo to bude pre obec znamenať ak nedostaneme peniaze od štátu. 

Predsedajúci odpovedal, že je viacero alternatív - spomenul operatívny lízing. Zároveň 

opätovne podotkol, že nevieme čo nás čaká, ale prioritne musíme predísť provizóriu.  

 

Hlasovanie o podanom stanovisku hlavného kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2023 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 9     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra a prijalo 

uznesenie  

         číslo 21/8/2022 

Po predložení stanoviska hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2023 predsedajúci navrhol 

hlasovanie za schválenie rozpočtu obce a informatívneho rozpočtu obce výhľadovo na roky 2024 

a 2025. 

 

Hlasovanie o navrhovanom rozpočte obce na rok 2023 a informatívnom rozpočte na roky           

2024 a 2025. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 10     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 
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Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 22/8/2022 

 

K bodu 9:  Voľba členov rady školy. 

Starosta obce pripomenul, že na predošlom zastupiteľstve boli odvolaní predošlí členovia rady 

školy. Za nových členov navrhol Miroslava Genčúra a Pavla Hurajta. Následne otvoril rozpravu 

a vyzval poslancov na prihlásenie sa. Do rozpravy sa prihlásil 1 poslanec obecného zastupiteľstva 

- Mgr. Štefan Palušek. 

Mgr. Štefan Palušek navrhol za členku rady školy Mgr. Máriu Genčúrovú, ktorej deti 

navštevujú ZŠ s MŠ v Polome. 

Nakoľko sa diskutovalo o personálnych návrhoch, poslanci sa priklonili k tajnému hlasovaniu. 

Z tohto dôvodu bolo potrebné zriadiť volebnú komisiu. Zloženie členov komisie navrhol starosta 

obce nasledovne: Mgr. Mária Hižnajová – predseda,  Lukáš Majerníček – člen   a    Peter Bujňaček 

– člen. 

Hlasovanie o zriadení volebnej komisie k voľbe nových členov rady školy za zriaďovateľa. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 11     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 23/8/2022 

 

Po zriadení volebnej komisie prebehlo tajné hlasovanie.  
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Výsledok hlasovania: 

Zo 6 hlasovacích lístkov bol 1 neplatný. Navrhovaní poslanci získali 10 hlasov, z toho: 

- Mgr. Mária Genčúrová – 2 hlasy, 

- Pavol Hurajt – 3 hlasy, 

- Miroslav Genčúr – 5 hlasov. 

 

Za členov rady školy boli delegovaní poslanci – Miroslav Genčúr a Pavol Hurajt. 

Hlasovanie o schválení nových členov rady školy za zriaďovateľa od 01.01.2023. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 12     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 24/9/2022 

K bodu 10:  Všeobecná diskusia. 

V rámci všeobecnej diskusie bol doplnený bod – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2023. Predsedajúci požiadal hlavného kontrolóra obce o vyjadrenie sa 

k navrhovanému plánu kontrolnej činnosti na rok 2023. 

Ing. Stanislav Turák, hlavný kontrolór obce – primerane objasnil náležitosti návrhu plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra. Návrh bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli 

obce Poloma.  

Predsedajúci otvoril rozpravu k tomuto bodu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil, čím sa prešlo na 

hlasovanie.  

 

Hlasovanie o schválení návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 13     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 
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Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 25/10/2022 

 

Ďalším doplňujúcim bodom je – Návrh rozpočtu DHZ na rok 2023. 

Starosta obce priblížil návrh rozpočtu na rok 2023, ktorý bol doručený predsedom DHZ obce 

Poloma. Rozpis plánovaného rozpočtu bol nasledovný -  PHM 500 €, členský poplatok 200 €, 

servis požiarnej techniky 1500 €, školenie 1000 € a aktivity DHZ 500 €, spolu t.j. 3 700 €.  

Po priblížení rozpisu položiek predsedajúci otvoril diskusiu k prednesenému návrhu. 

Starosta dodal, že DHZ Poloma patria do kategórie B a ročný príspevok od štátu majú vo 

výške 3 000 €. Tento príspevok musí byť použitý na presne určené veci a nie na ľubovoľné účely. 

Poslanci sa informovali o tom, či žiadaná suma 3 700 € zahŕňa aj ročný príspevok zo štátu, čo 

znamená, že obec by doplatila 700 €. Vo schválenom rozpočte obce majú vyhradených 3 000 € 

určených na nákup presne stanovených vecí.  

Mgr. Irena Hovancová informovala poslancov, že v roku 2021 obec poskytla DHZ Poloma 

financie vo výške 3 612 €, z toho 3 000 € bol príspevok od štátu a 612 € z obecného rozpočtu.  

 

Hlasovanie o návrhu rozpočtu DHZ na rok 2023. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 14     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 26/10/2022 

 

Posledným doplneným bodom je – Návrh na zmenu finančného pásma v zariadení školského 

stravovania. 

Predsedajúci oslovil Mgr. Máriu Hižnajovú, aby poslancom priblížila návrh na zmenu pásma. 

Mgr. Mária Hižnajová spolu s Mgr. Irenou Hovancovou objasnili zmenu pásma nasledovne: 

Do 31.12.2022 bolo pre všetkých stravníkov (deti, žiaci, dospelí a cudzí stravníci) jednotné 

finančné pásmo. Od 01.01.2023 žiaci spadajú do finančného pásma A, dospelí a cudzí stravníci 

do finančného pásma B.  

Materská škola od 2 – 6 rokov – doposiaľ sú v 2. pásme, za celodennú stravu sa platí 1,45 €; 

Základná škola od 6 do 11 rokov – doposiaľ sú v 2. pásme, za obed sa platí 1,35 € (1,15 € obed 

a 0,20 € réžia); 

Dospelí stravníci – doposiaľ sú v 2. pásme, za obed platia 3,50 € (1,33 € obed a 2,17 € réžia). 

 

Od 01.01.2023 deti MŠ a žiaci ZŠ budú spadať do 1. pásma finančného pásma A: 

Materská škola od 2 – 6 rokov  - za celodennú stravu (desiata, obed, olovrant) zaplatia 1,70 €; 

Základná škola od 6 do 11 rokov – za obed zaplatia 1,50 €, z toho 1,30 € ide na stravu a 0,20 € na 

réžiu. 

Dospelí stravníci – od 01.01.2023 budú spadať do 1. pásma finančného pásma B, kde za obed 

zaplatia 3,50 €, z toho 2,00 € pôjde na stravu a 1,50 € na réžiu.  

 

 

Hlasovanie o návrhu na zmenu finančného pásma v zariadení školského stravovania. 

PREZENTÁCIA – 6 poslancov 

HLASOVANIE č. 15     za: 6   proti: 0       zdržalo sa: 0 

           nehlasovalo: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 

Peter Bujňaček Miroslav Genčúr 
Mgr. Mária 

Hižnajová 
 

Pavol Hurajt Lukáš Majerníček Mgr. Štefan Palušek  
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  

         číslo 27/10/2022 

 

K bodu 11:  Záver. 

Predsedajúci zhodnotil, že program 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Polome bol 

vyčerpaný, poďakoval sa prítomným za účasť a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 

 

Poloma, 14.12.2022                20:45 hod. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Dominika Kačmárová          ............................................. 

 

 


